

WIN A DUSTIN WOLF FLAMES JERSEY + 4 GAME TICKETS!

Mail-in Entry Form

Enter below to win a Dustin Wolf Flames Jersey and four tickets to the April 5th game against the Las Vegas Golden Knights!

How to enter:

The prize draw runs until March 31st, 2025, at 11:59 pm MDT. Submit your entry by completing the form below and sending it to the Calgary Airport Authority by April 2nd, 2025.

2000 Airport Road NE
Calgary, AB T2E 6W5
Attention: Josie Rempfer

Disclaimer: No purchase necessary. Contest begins on March 10, 2025, at 12:00 AM MDT and ends on March 31, 2025, at 11:59 PM MDT. A total of two (2) prizes are available to be won:

- One (1) Dustin Wolf Calgary Flames Jersey (Approximate Retail Value: \$280.00)
- Four (4) Calgary Flames regular-season tickets for the April 5, 2025, game against the Vegas Golden Knights (Approximate Retail Value: \$980.00)

A skill-testing question is required. Open to legal residents of Alberta who are 18 years of age or older at the time of entry. Odds of winning depend on the number of eligible entries received before the contest closes. Limit of one entry per person. Full contest rules and entry details available at yyc.com/en-us/flamesprizedraw.

First Name: _____

Last Name: _____

Address: _____

Email Address: _____

I agree to the terms and conditions as outlined at yyc.com/en-us/flamesprizedraw

GAGNEZ UN CHANDAIL DES FLAMES DE DUSTIN WOLF + 4 BILLETS DE MATCH !

Formulaire d'inscription par la poste

Participez ci-dessous pour gagner un chandail des Flames de Dustin Wolf et quatre billets pour le match du 5 avril contre les Golden Knights de Las Vegas !

Comment participer

Le tirage au sort a lieu jusqu'au 31 mars 2025 à 23h59 MDT. Soumettez votre candidature en remplissant le formulaire ci-dessous et en l'envoyant à Josie Rempfer à l'Administration Aéroportuaire de Calgary, 2000 Airport Road NE, Calgary, AB T2E 6W5, avant le 2 avril 2025.

Clause de non-responsabilité : aucun achat n'est nécessaire. Le concours débute le 10 mars 2025 à 0h00 (MDT) et se termine le 31 mars 2025 à 23h59 (MDT). Au total, deux (2) prix sont à gagner :

- *Un (1) chandail des Flames de Calgary de Dustin Wolf (valeur au détail approximative : 280,00 \$)*
- *Quatre (4) billets de saison régulière des Flames de Calgary pour le match du 5 avril 2025 contre les Golden Knights de Vegas (valeur approximative au détail : 980,00 \$).*

Une question d'habileté est requise. Ouvert aux résidents légaux de l'Alberta âgés de 18 ans ou plus au moment de la participation. Les chances de gagner dépendent du nombre d'inscriptions admissibles reçues avant la clôture du concours. Limite d'une participation par personne. Le règlement complet du concours et les modalités de participation sont disponibles à l'adresse suivante : yyc.com/en-us/flamesprizedraw.

Prénom: _____

Nom: _____

Adresse: _____

Adresse de courriel: _____

J'accepte les conditions générales énoncées sur le site yyc.com/en-us/flamesprizedraw